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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Het begint haast een jaarlijks ritueel te worden in de zomertijd. Het onkruid groeit welig in onze stad. 
Meerdere politieke partijen hebben hierover de laatste jaren vragen gesteld aan het  College, maar helaas 
verbetert de situatie zich niet. 
 
Lokaal sterk vindt het van groot belang dat de inwoners van Helmond prettig wonen in een 'schone stad' en 
stelt daarom het College de volgende vragen: 
 

1. Is het College van B&W het met Lokaal sterk eens dat een slecht onderhouden woon- en 

leefomgeving niet goed is en negatieve effecten heeft op de inwoners van wijken en buurten? 

 
2. Is het College van B&W het met Lokaal sterk eens dat de gemeente inzake het onderhoud van de 

woonomgeving de primaire verantwoordelijkheid heeft en zo neen hoe ziet het College van B&W 

dan die verantwoordelijkheid, bij wie ligt deze dan? 

 
3. Vastgesteld is dat op meerdere plekken in de stad het onkruid wel weggemaaid of verwijderd wordt, 

maar dat men het onkruid vervolgens laat liggen. Dit leidt, bij enige wind voor verspreiding van het 

onkruid. Welke filosofie zit achter deze handelswijze? 

 
4. Welke concrete plannen is het College van B&W van plan te ondernemen om dit, schijnbaar 

structureel probleem voorgoed op te lossen en te zorgen dat de stad niet meer jaarlijks met dit 

probleem wordt geconfronteerd. 

Helmond, 14 augustus 2017 
 
 
Fractie Lokaal sterk 
Harrie van Dijk, Anja Spierings, Henk Bekkers, Jack Hamacher, Tiny Kuipers, Henriette Verouden, Kim 
Breuer & Maarten Janssen. 
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Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw vragen delen wij u het volgende mede. 
 
1. Is het College van B&W het met Lokaal sterk eens dat een slecht onderhouden woon- en 

leefomgeving niet goed is en negatieve effecten heeft op de inwoners van wijken en buurten? 
 
Ja  

 
2. Is het College van B&W het met Lokaal sterk eens dat de gemeente inzake het onderhoud van de 

woonomgeving de primaire verantwoordelijkheid heeft en zo neen hoe ziet het College van B&W dan 
die verantwoordelijkheid, bij wie ligt deze dan? 
 
Ja, het onderhoud van de openbare ruimte is een gemeentelijke taak. In het kader van 
burgerparticipatie worden burgers en bedrijven wel gestimuleerd om op onderdelen een bijdrage te 
leveren aan het onderhoud van de openbare ruimte. 

 
3. Vastgesteld is dat op meerdere plekken in de stad het onkruid wel weggemaaid of verwijderd wordt, 

maar dat men het onkruid vervolgens laat liggen. Dit leidt, bij enige wind voor verspreiding van het 
onkruid. Welke filosofie zit achter deze handelswijze? 
 
Onkruid op verharding wordt bestreden met heet water. Op plaatsen waar dit niet mogelijk is 
(bijvoorbeeld omdat de locatie niet toegankelijk is voor de apparatuur) wordt het onkruid door de 
aannemer met een bosmaaier afgemaaid en opgeruimd. Het is niet de bedoeling dat het afgemaaide 
onkruid blijft liggen. Toezicht hierop is in de afgelopen maanden niet toereikend geweest. Dit wordt 
de komende periode geïntensiveerd. 

 
4. Welke concrete plannen is het College van B&W van plan te ondernemen om dit, schijnbaar 

structureel probleem voorgoed op te lossen en te zorgen dat de stad niet meer jaarlijks met dit 
probleem wordt geconfronteerd. 
 
Onkruidgroei is niet te voorkomen. 
Tot enkele jaren geleden werden chemische middelen gebruikt om onkruid te bestrijden, zowel 
preventief (om kiemen te voorkomen) als curatief (om kruiden te doden). Gebruik van deze 
chemische middelen is nu verboden. Dit betekent dat niet voorkomen kan worden dat onkruidzaden 
kiemen en dat pas kan worden ingegrepen als er gewas staat. De ingreep doodt het gewas niet, 
waardoor het makkelijk weer aangroeit. Helaas heeft dit tot gevolg dat onkruid meer zichtbaar is dan 
in het verleden. Zeker in groeizame zomers, zoals 2017. 
Natuurlijk volgen we technische ontwikkelingen en passen die toe in het beheer en onderhoud. Ook 
gaan we komend jaar werken beter op elkaar afstemmen en  meer in één hand brengen. Maar 
onkruidgroei zal daarmee niet voorkomen of opgelost kunnen worden, hooguit worden beperkt. 
Daarom willen we ook bij de aanleg en de herinrichting van de openbare ruimte  zo min mogelijk 
groeigelegenheid voor onkruid creëren. Bijvoorbeeld door toepassing van verhardingen met zo min 
mogelijk naden en voegen.  
Maar belangrijker nog is het om geen overbodige verhardingen aan te leggen.  
Want vooral daar waar niet gelopen of gereden wordt groeit onkruid. Bovendien is een minder 
verharde inrichting van de openbare ruimte nodig voor klimaatadaptatie: meer groene ruimte creëren 
om extremere regenbuien  op te vangen, water langer vast te houden en de stad te verkoelen. 

 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 


